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ZÁPIS Z 18. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 12. října 2021 
Přítomni: doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Ing. Vít Černohlávek; Mgr. Iryna Hren; Ing. Pavel Kraus; Ing. Jakub 
Mareš; PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; 
Omluveni: Ing. František Klimenda, Ph.D.; 
Hosté: prof. Ing. Štefan Michna, PhD., Ing. Pavel Houška 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Žádost o čerpání z FRIM FSI 
5. Schválení směrnice děkana ETIKA VĚDECKÉ, VÝZKUMNÉ A TVŮRČÍ ČINNOSTI NA FSI UJEP 
6. Schválení směrnice děkana KVANTIFIKOVANÁ KRITÉRIA K HODNOCENÍ ŽÁDOSTI O PODPORU 

STUDENTSKÉHO PROJEKTU (SGS UJEP) 
7. Schválení Strategického záměru rozvoje FSI – aktualizace na rok 2022 
8. Různé 
9. Závěr 

 
 
Ad 1) Zasedání v 9.30 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu Jaromír Cais. Konstatoval, 
že je 7 členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání, který byl doplněn o bod 
č. 7. Doplňovací volby do AS SK UJEP. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[100]. 
 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Jakub Mareš a Jan 
Novotný. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen[101]. 
 
 
Ad 4) Tajemník, Pavel Houška, přednesl senátu žádost o čerpání z FRIMu FSI UJEP, ve výši 620 000,-Kč včetně 
DPH na pořízení nabíjecí stanice pro elektromobily, která bude vedle budovy CEMMTECH, termín realizace 
je předběžně stanoven na leden 2022. 
 
Návrh usnesení [102]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem souhlasí s uvolněním finanční částky z FRIM FSI ve výši 620 000,-Kč včetně DPH na pořízení 
nabíjecí stanice pro elektromobily, která bude součástí budovy CEMMTECH.“ 
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Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[102]. 
 
Ad 5) Děkan, Štefan Michna, přednesl směrnici děkana Etika vědecké, výzkumné a tvůrčí činnosti na FSI UJEP 
ke schválení. 
 
Návrh usnesení [103]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje směrnici děkana Etika vědecké, výzkumné a tvůrčí činnosti na FSI UJEP.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[103]. 
 
 
Ad 6) Děkan, Štefan Michna, přednesl směrnici děkana Kvantifikovaná kritéria k hodnocení žádosti o podporu 
studentského projektu (SGS UJEP), ke schválení. 
 
Návrh usnesení [104]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje směrnici děkana Kvantifikovaná kritéria k hodnocení žádosti o podporu studentského 
projektu (SGS UJEP).“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[104]. 
 
 
Ad 7) Děkan, Štefan Michna, představil aktualizaci Strategického záměru rozvoje fakulty na rok 2022. 
 
Návrh usnesení [105]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje aktualizaci Strategického záměru rozvoje FSI na rok 2022.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[105]. 
 
 
Ad 8) Předseda senátu, Jaromír Cais, informoval Akademický senát o ukončení členství senátora Vladislava 
Erdmana, jelikož již není k dispozici žádný náhradník, je nutné vyhlásit doplňovací volby do studentské komory. 
Návrh volební komise: předseda Jaromír Cais, členové Iryna Hren, František Klimenda, Jakub Mareš. Samotné 
volby by se uskutečnili v termínu: 11. 11. a 12. 11. od 8:00 do 10:00 hodin, ve vestibulu budovy H. 
 
Návrh usnesení [106]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem jmenuje volební komisi pro doplňovací volby do studentské komory AS FSI ve složení: Jaromír Cais 
(předseda) a členové Iryna Hren, František Klimenda a Jakub Mareš a stanovuje termín doplňovacích voleb 
na 11. a 12. Listopadu 2021 od 8:00 do 10:00 hodin ve vestibulu budovy H.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[106]. 
 
 
Ad 9) 

a) Děkan, Štefan Michna, informoval o průběžném stěhování budovy Na Okraji do nové budovy 
CEMMTECH.  
Senát bere přednesené informace na vědomí. 

b) Dále děkan informoval Akademický senát o počtu přijatých studentů, který se bohužel nepodařilo navýšit 
oproti loňskému roku.  
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
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Ad 10) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, že při dnešním 
zasedání byla přijata usnesení č. 100 až č. 106. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Jakub Mareš, v. r.  

 Jan Novotný, v. r. 

 
         doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
Příloha č. 1 Žádost o čerpání z FRIMu FSI 
Příloha č. 2 SD Etika vědecké, výzkumné a tvůrčí činnosti na FSI UJEP 
Příloha č. 3 SD Kvantifikovaná kritéria k hodnocení žádosti o podporu studentského projektu (SGS UJEP) 
Příloha č. 4 Aktualizace Strategického záměru rozvoje FSI na rok 2022 
 
 


